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Toelichtende nota 
 

 
In het “Kerkenbeleidsplan” uit 2017, zoals goedgekeurd in een gemeenteraad van 

zowat 2 jaar geleden, staat vermeld dat de Sint-Jozefkerk in Battel op termijn dicht 
moet – een nevenbestemming werd vooralsnog niet gevonden. 

 
De buurtbewoners maken thans gewag van de interesse van een bekende 

brouwersfamilie om er, na ontwijding van het gebouw, een micro-brouwerij te 
vestigen. 

 

De (neoclassicistische) kerk is bekend voor o.m. haar akoestiek, speciale glasramen, 
gietstalen klok en eeuwenoud orgel en werd destijds, bij oprichting ervan, betaald 

door de lokale kerkgemeenschap zelf.  De inwoners van Battel schonken landerijen, 
boerderijen en gronden voor de bouw ervan. 

 
Heeft het stadsbestuur kennis van de interesse van derden en zo ja, van wie en voor 

wat?  Of wordt nog naarstig gezocht naar een nevenbestemming? 
 

Wordt naar de toekomst toe rekening gehouden met de specifieke kenmerken van het 
gebouw en inhoud en kunnen die worden gevrijwaard bij een eventuele 

nevenbestemming? 
 

Er was sprake van een soort van lokale “adviesraad” die zich zou buigen over het 
dossier van de kerk en de toekomst ervan, wat is daar van voortgekomen? 
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